
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Komisie životného prostredia, dopravy, investícií a územného 

plánovania konaného v teréne na Brnianskej ulici 

dňa 11.07.2023 o 16:00 

 

Prítomní:                                                                         Neprítomný:  

Mgr. Richard Medal (predseda komisie)                          Ing. Ladislav Matejka (poslanec)  - ospravedlnený 

Mgr. Sylva Mertanová (odborníčka)            

Mgr. Miloslav Baco (poslanec)                                                      

Ing. Zuzana Bednárová (poslanec)                                                

Ing. Ladislav Paška (poslanec)                                                        

Ing. František Matečný (odborník komisie) 

Peter Mikuláš (odborník komisie)  

 

Garanti komisie:  

Ing. arch. Adriana Mlynčeková, PhD., útvar územného plánovania 

Ing. Viera Gugová, útvar stavebný a životného prostredia 

 

Hostia:  
Bc. Richard Keblúšek, COLAS Slovakia a.s. 

Marcel Fábry, stavebný dozor 

 

Program komisie:  

1. Otvorenie a schválenie programu. 

2. Obhliadka stavu realizácie investičnej akcie „Cyklotrasa Brnianska 1.etapa“. 

3. Rôzne. 

4. Záver. 

 

Predseda komisie Mgr. Medal otvoril rokovanie a privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že komisia je 

uznášaniaschopná. Uviedol, že program má v podstate len jeden bod a bod rôzne.  

Uznesenie č.18/2023 
Komisia ŽPDIaÚP schvaľuje program zasadnutia tak, ako bol navrhnutý. 
Hlasovanie:  

za: 7                                               proti: 0                                              zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod 2. Obhliadka stavu realizácie investičnej akcie „Cyklotrasa Brnianska 1. etapa“ 

 

Bc. Keblúšek, zástupca stavbyvedúceho – uviedol, že má k dispozícii výkresy projektovej dokumentácie. 

p. Korienek: Stručne popísal práce na stavbe - robí sa chodník na ľavej strane smerom k Bratislavskej, 

vyznačí sa cyklopruh, spraví koberec. Je to prvá etapa, suma 350 tis. € plus naviac práce. Druhá časť 

cyklotrasy bude pokračovať smerom k Váhu tam je potrebné urobiť aj podložie. Dĺžka trasy tejto prvej etapy 

je 523 m. Predpokladá sa ukončenie tejto stavby na začiatku októbra kvôli rekonštrukcii plynovodu.  

Detaily o prácach doplnil aj p. Fábry, stavebný dozor. 

p. Korienek: Pri križovatke so Zlatovskou ulicou sa budú približne o dva týždne robiť priechody pre 

chodcov, predĺži sa chodník...  

p. Mikuláš: Druhá etapa cyklotrasy je kedy plánovaná? 

p. Korienek: Druhá etapa cyklotrasy Brnianska- tento rok by sme mali mať stavebné povolenie a budeme 

žiadať o eurofondy. Uvidíme koľko bude trvať schválenie žiadosti, kontroly, verejné obstarávanie... 

 

Mgr. Mertanová: Cyklotrasa napojenie Kubrej je naprojektovaná na 5 m (3,5 m + krajnice). Je to široko. 

Prečo? Arborista posúdil orechy. Treba ich zachovať, keď sa prekryje trasa s ortofotomapou stromy sú pod 

ňou. Budú stromy zachované? (ID 3162) 
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Bod 3. Rôzne 

 

Bola poslaná otázka kolegu poslanca k parkovisku pri Zlatovskej stanici – fólie pod dlažbou. Ing. Matečný: 

Geotextília je na cestnej pláni pod celou konštrukciou parkoviska. Fólia pod dlažbou... na tú nie je dôvod, 

pravá strana Váhu nie je v ochrannom pásme vodného zdroja. p. Korienek: Do konca júla bude záchytné 

parkovisko na Bratislavskej ulici dokončené, následne kolaudované a spustené. 

 

Mgr. Baco: Prevádzky majú do 8,30 nachystať papier na Mierovom námestí, ale vyvážajú to až okolo 

dvanástej, vznikajú tam obrovské kopy papiera... Vývoz zabezpečiť skôr. (ID 3163) 

 

Komisia ŽPDIaÚP požaduje sprístupniť stavby mesta napr. rekonštrukcia Hviezdy, detské ihrisko Pádivec 

a ďalšie. (ID 3164) 

 

Mgr. Mertanová: Na Sihoti boli doručené kontajnery na papier k rodinným domom. Na trojzber budú vrecia 

alebo kontajnery? Ing. Gugová: Žlté vrecia si treba zobrať na klientskom centre, alebo na zbernom dvore, 

následne pri odvoze dostanete prázdne vrece. 

 

Mgr. Medal: Ul. Nové Prúdy - nádoba na tetrapaky bude stiahnutá? (ID 3165) 

 

Na záver predseda komisie poďakoval prítomným za účasť.  

 

Zapísala: Ing. Viera Gugová 

V Trenčíne dňa 11.07.2023 

 

 

                    Mgr. Richard Medal 
                                   predseda komisie 
 

 

 


